
Ako sa zbaviť ukrajinských parazitov a
mafiánov? Kaliňák: Najväčšou pomocou
ukrajinskej armáde by bol návrat
bojaschopných Ukrajincov!
- editor007 | 11. března 2024

SLOVENSKO: Minister obrany Robert Kaliňák (Smer-SD) sa v dnešnom súboji s opozičným
politikom z hnutia Progresívne Slovensko Martinom Dubécim stretol v diskusnej relácii V
politike. Minister sa vyjadril k viacerým aktuálnym témam, ako aj k vojne na Ukrajine.
Témou bol aj návrat bojaschopných Ukrajincov.

Kým opozícia hovorí o jedinom možnom riešení konfliktu na Ukrajine, a to vojenskou porážkou Ruska
na fronte, vláda presadzuje oveľa pragmatickejšie a logickejšie riešenie. Strany konfliktu, aby sa
skončilo zbytočné vzájomné vraždenie, mali sadnúť za rokovací stôl a dohodnúť sa na mieri.

Opozícia kritizuje Blanára za stretnutie s Lavrovom

Dubéci kritizoval stretnutie šéfa slovenskej diplomacie Juraja Blanára (Smer-SD) s jeho ruským
náprotivkom Sergejom Lavrovom. „Poslúžili sme ako propagandistický nástroj,“ zdôraznil. Kaliňák
poukázal na dvojaký meter. „Keď tú istú vec urobí niekto zo Západu alebo náš politický oponent, tak
je to v najlepšom poriadku,“ povedal. Zopakoval, že Slovensko na európskej pôde podporilo balík
pomoci pre Ukrajinu.

Kaliňák so zapojím vojakov NATO na Ukrajine nesúhlasí

Minister potvrdil, že prípadnú účasť slovenských vojakov na Ukrajine by musela schváliť slovenská
vláda i parlament. Opakovane deklaroval nesúhlas so zapojením vojakov ktoréhokoľvek členského
štátu NATO do konfliktu na Ukrajine. Kaliňák ďalej hovoril o nevyužitom potenciáli mladých
ukrajinských odídencov, ktorí podliehajú tamojšiemu odvodovému zákonu. Dubéci upriamil
pozornosť na potrebu pomoci Ukrajine v podobe munície. „Mier nastane vtedy, keď Ruská federácia
bude chápať, že nedosiahne svoje ciele na bojisku,“ zdôraznil.

Návrat bojaschopných Ukrajincov

Minister obrany sa domnieva, že miesto toho, aby Severoatlantická aliancia posielala vojakov na
Ukrajinu a tým pádom sa priamo zapojila do konfliktu s Ruskom. Mali by spojenci Kyjeva premyslieť,
ako motivovať utečencov, ktorí spĺňajú podmienky ukrajinského odvodu.

„Zo všetkých tých utečencov, ktorých chránime, poskytujeme im domov a prácu. Je skupina, ktorá
zodpovedá ukrajinskému odvodovému zákonu. Ja si myslím, že to je najväčšia pomoc ukrajinskej
armáde, ak bude mať dostatok ľudí a mužov. Toto je vec, ktorá by ukrajinskej armáde najviac
pomohla.“ Hovorí Robert Kaliňák.
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